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OBČINA  DIVAČA 
OBČINSKI SVET 
Kolodvorska ul ica 3/a, 6215 Divača  
Tel . :  05/731 09 30; Fax: 05/731 09 40  
www.divaca.si ;  obcina@divaca.si  

 

Številka: 032-0004/2018-02 

Datum:  24.04.2018 

 

Z  A  P  I  S  N  I  K 
22. redne  seje  Občinskega sveta Občine Divača, ki je potekala v  torek,   

dne 24.04.2018, v sejni sobi Občine Divača, Kolodvorska ulica 3/a, 6215 Divača. 

 

Sejo je vodila županja ga. Alenka Štrucl Dovgan.  

 

Na seji so bili navzoči člani in članice Občinskega sveta Občine Divača (v nadaljevanju: člani 

sveta): 

BENJAMIN ŠKRLJ 

DAMIJANA  GUSTINČIČ  

DOBRIVOJE SUBIČ 

DRAGO ŠKAMPERLE  

JERNEJ FRANC PREMRL  

JOVO FERFILA  

MARTIN PRELC  

MATIJA POTOKAR  

MIRJAM FRANKOVIČ-FRANETIČ 

NIVES SKUK 

URŠKA FLORJANČIČ  

 

Ostali prisotni: 

ALENKA ŠTRUCL DOVGAN  -  županja Občine Divača  

IZTOK FEKICJAN  -  direktor Občinske uprave  

DIEGO LOREDAN -  predsednik Častnega razsodišča 

VESNA MASLIČ - predsednica Nadzornega odbora 

SILVANA ZADEL - vodja MIR-a 

JANKO ŠENKINC - predstavnik Policijske postaje Sežana 

KORADO LEŠNIK – ravnatelj Centra za usposabljanje Elvira Vatovec Strunjan  

TADEJA POGAČNIK GODNIČ – direktorica Zdravstvenega doma Sežana 

NATAŠA MATEVLJIČ – direktorica Razvojnega centra Divača  

TATJANA CERKVENIK  -  zapisničarka 

 

Seja se je pričela ob  17. uri. Navzočih je bilo 11 članov sveta. 

 

S sklicem seje so člani sveta prejeli predlog dnevnega reda 21. redne seje  OS Občine Divača. 

 

DNEVNI  RED: 

1. Poročilo o delu MIR-a za Občino Divača ter ocena stanja varnosti na območju občine 

Divača  

2. Poročilo o delu javnih zavodov: 

- Center za usposabljanje Elvira Vatovec Strunjan  

- Zdravstveni dom Sežana  

- Razvojni center Divača    

3. Pobude in predlogi  

http://www.divaca.si/
mailto:obcina@divaca.si
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Županja je  pozdravila vse prisotne.  Ugotovila je sklepčnost. 

Predlagala je potrditev predlaganega dnevnega reda 22. redne seje OS. 

Na predlagan dnevni red ni bilo pripomb. 

 

Županja je dala na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA: V predlagani vsebini se sprejme dnevni red 22. redne seje OS.  

 

Navzočnost je priglasilo 8 članov sveta. 

ZA je glasovalo 8  članov sveta. 

PROTI je  glasoval 0 član sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

 

 

 

AD 1 

POROČILO O DELU MIR-A ZA OBČINO DIVAČA TER OCENA STANJA VARNOSTI  

NA OBMOČJU OBČINE DIVAČA 

 

Vodja Mir-a Sežana ga. Silvana Zadel je podala poročilo o delu MIR-a za Občino Divača za leto 2017. 

Poudarila je, da tako kot v preteklem letu, tudi tokrat, se vsega, kar  je značilno za delo 

Medobčinskega inšpektorata in redarstva  oziroma kar je tako ali drugače vplivalo na njegovo delo, ni 

možno zajeti v tem poročilu.  

Ocena izvajanja Občinskega  programa varnosti   ob upoštevanju več dejstev,  je pokazala zadovoljivo 

stanje na tem področju in potrebo po nadaljnji krepitvi dela občinskih redarjev, sodelovanju in 

vključevanju vseh subjektov, ki skrbijo za varnost ter javnosti, v aktivnosti za dosego cilje, zadanih ob 

sprejemu  OPV-ja Občine  Divača. 

ga. Zadel je povedala da uspeh njihovega dela potrjuje stanje na terenu (zmanjšanje število odpadkov, 

stanje cest, boljše stanje glede prometne signalizacije….),  razširitev problemov  ter zadovoljstvo 

občanov.  Poudarila je, da se določenih aktivnosti ne da opraviti le z inšpekcijskim nadzorom (gre za 

tiste nepravilnosti, ki se ne tičejo konkretno njihovega dela) in čez noč, ampak je potrebno veliko časa 

in sodelovanja z drugimi  organi   in upravo občine.  

V nadaljnji razpravi je odgovorila in podala pojasnila na posamezna vprašanja svetnikov, vezana na 

podano poročilo in opravljanje nalog MIR-a Sežana. 

Predstavnik Policijske postaje Sežana g. Janko Šenkinc je podal  informacijo o varnostnih razmerah v 

občini Divača za leto 2017. Iz navedenega izhaja, da so bile varnostne razmere v preteklem letu 

obvladljive in po  mnenju Policijske postaje Sežana  primerljive   z ostalimi območji po Sloveniji.  V 

letu 2018 med drugim predlagajo ,  v sodelovanju z Občino Divača, izvedbo predavanja  na temo 

vožnja z vozili skozi krožna križišča, kar predstavlja  probleme starejšim občanom. Omenjeno temo bi 

predstavili po krajevnih oziroma  vaških skupnostih.  

V razpravi so svetniki podali pripombe  glede pomanjkanja policijske kontrole nad prometom, ki se 

odvija skozi Vremsko dolino, po cesti Divača – Ribnica, neustrezne prometne signalizacije in izredno 

slabega stanje ceste.  Pobuda svetnikov je, da v kolikor se ne bo do konca meseca pristopilo k sanaciji 

omenjene  ceste, se bo cesto fizično zaprlo.   Svetniki zahtevajo postavitev ustrezne prometne 

signalizacije (omejitev tovornega prometa….)  in  povečano kontrolo Policije nad transportnim 

prometom, ki se odvija po omenjeni cesti,  z izrekom ustreznih kazni ob ugotovljenih prekrških.  

g. Šenkinc je ob tem pojasnil, da na omenjenem delu cestišča potekajo občasne policijske kontrole in  

izrečenih je bilo  kar nekaj kazenskih ukrepov, vendar zaradi kadrovske podhranjenosti (pomanjkanja 

policistov),  je nemogoče opravljati policijski nadzor v predlagani obliki na območju vseh treh občin. 

Predlaga, da se vse tri Občine: Divača, Sežana in Komen skupaj dogovorijo in posredujejo dopis 

pristojni službi Ministrstva za notranje zadeve, da povečajo število zaposlenih policistov na Policijski 

postaji v Sežani.   

 

Po zaključeni razpravi je županja predlagala glasovanje.  
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PREDLOG SKLEPA: V predlagani obliki se sprejme Poročilo o delu MIR-a za Občino Divača  

ter oceno stanja varnosti na območju Občine Divača za leto 2017  

 

Navzočnost je priglasilo 10 članov sveta. 

ZA je glasovalo 10  članov sveta. 

PROTI je  glasoval 0 član sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

 

  

AD 2 

                        POROČILO O DELU JAVNIH ZAVODOV: 

 

 

- CENTER ZA USPOSABLJANJE ELVIRA VATOVEC STRUNJAN  

 

g. Korado Lešnik- ravnatelj Centra za usposabljanje Elvira Vatovec Strunjan je    predstavil ustanovo  

CUEV Strunjan, programe osnovnošolskega izobraževanja, posebnega programa  in MSPRS, dosežke 

Centra v letu 2017, organiziranost  in finančno poslovanje Centra. 

Povedal je, da Enota CUEV Strunjan v Divači deluje že od leta 1975.  Zadovoljni so s pogoji 

delovanja in prostorom, v katerih se dejavnost odvija.  Ocenjuje se, da je povezava med obema šolama 

(osnovno in posebno šolo) v Divači intenzivna, zelo dobro je sodelovanje Občine in  občanov z 

vodstvom in učenci CUEV Divača, skratka pohvali je to sodelovanje, katerega si želijo  tudi v 

prihodnje. Predlaga, da  zaradi visokih stroškov najema dosedanjega prostora, kjer se odvija  dejavnost 

CUEV v Divači, Občini Divača in Hrpelje –Kozina,  skupno  poiščeta  manjši prostor za izvajanje 

omenjene  dejavnosti. 

V nadaljnji razpravi je člane Občinskega sveta zanimalo glede možnosti razširitve drugih  programov 

v okviru zavoda CUEV Strunjan  v divaški enoti – predvsem glede vključitve programa »nižji 

izobrazbeni standard« in v smislu zmanjšanja stroškov prevozov otrok v druge zavode , da se omogoči 

dodatne programe v Divači.  

g. Lešnik je pojasnil, da so zainteresirani  in vsekakor podpirajo možnosti razširitve programov v 

CUEV Strunjan – Enota Divača.   

Županja se je g. Lešniku zahvalila za podano poročilo. 

Občinski svet Občine Divača se je seznanil s Poslovnim poročilom 2017 Centra za usposabljanje 

Elvira Vatovec Strunjan.  

 

 

- ZDRAVSTVENI DOM SEŽANA  

 

Direktorica javnega zavoda  Zdravstveni dom Sežana ga.Tadeja Pogačnik Godnič je podala 

obrazložitev k Poslovnemu poročilu javnega zavoda Zdravstveni dom Sežana za leto 2017. Podala je 

informacijo o številu novih zaposlitev v preteklem letu, o pomanjkanju zdravnikov v javnem zavodu 

ZD Sežana  in o uvedbi delovanja referenčnih ambulant na področju občin ustanoviteljic javnega 

zavoda ZD Sežana. 

V nadaljnji razpravi je člane Občinskega seta zanimala informacija glede delovanja in pokritja 

stroškov izgube Dežurnega centra Hrpelje-Kozina.  

Pojasnila je novo  organiziranost dežurnih služb v zavodu ZD Sežana. V  prihodnjih dneh bo sklicana 

seja Sveta zavoda, kjer bo predlagana sprememba dosedanjega Odloka o ustanovitvi javnega zavoda 

ZD Sežana v delu financiranja (po dosedanjem odloku sta obveznost dežurnega centra Hrpelje-Kozina 

dolžni sofinancirati Občini Divača in Hrpelje-Kozina, nov predlog pa določa, da se obveznost razdeli 

na vse štiri občine ustanoviteljice zavoda).  

V razpravi so svetniki predlagali, da se občane informira o delovanju preferenčne ambulante v Divači. 

Županja se je direktorici zavoda ZD Sežana  zahvalila za podano poročilo. 
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Občinski svet Občine Divača se je seznanil s Poslovnim poročilom 2017  javnega zavoda 

Zdravstveni dom Sežana za leto 2017. 

 

- RAZVOJNI CENTER DIVAČA    

 

Direktorica Razvojnega centra Divača ga. Nataša Matevljič je podala poročilo o delu omenjenega 

zavoda za leto 2017. 

V nadaljnji razpravi so svetniki izpostavili problem pridobivanja - črpanja evropskih sredstev. 

Izkazalo se je, da pri tem  kot Občina Divača, nismo bili uspešni.  Menili so, da je za to pristojna 

služba v okviru Razvojnega centra Divača  in da delo tega zavoda ni uspešno v smeri, kot je bilo 

prvotno zadano.  

Županja je povedala – kar je tudi iz samega poročila razvidno, da so naloge tega zavoda zelo široke in 

raznolike, da ima omenjeni zavod  razvejeno dejavnost. Zato je potrebno ta zavod v prihodnje 

preoblikovati. Potrebno je ustanovit  Režijski obrat in sedanji zavod preoblikovati  v Zavod za šport, 

turizem in prosti čas.  

Po zaključeni razpravi se je županja zahvalila direktorici Razvojnega centra Divača za podano 

poročilo.  

 

Občinski svet Občine Divača se je seznanil s Poslovnim poročilom 2017  javnega zavoda 

Razvojni center Divača. 

 

 

 

AD 3 

POBUDE IN PREDLOGI 

 

Na seji Občinskega sveta so bile podane naslednje pobude: 

 

  ga. Nives Skuk: 

ponovno je opozorila na nujno sanacijo poškodovane rešetke na Kettejevi ulici v Divači 

 ga. Damijana Gustinčič : 

predlaga da se na šolskem igrišču v Senožečah nariše izbrisane črte. 

 

 Mirjam  Frankovič Franetič 

 izpostavila je  problem zaprtja trgovine v Vremah, s čimer je povezano tudi delovanje pošte; v 

kolikor  se v kratkem ne najde rešitev za ponovno odprtje trgovine, bo ukinjeno tudi delovanje 

pošte v  Vremah. 

 

 Subič Dobrivoj:  

 podal je informacijo o nameravani novogradnji vrstnih hiš v naselju SI9 (na površini ccca 

2.000,00 m2 je predvidena izgradnja 13 vrstnih hiš) in v zvezi s tem predlagal iskanje  

možnostih nasprotovanja nameravani izgradnji: 

 v smislu urejanja poslovne cone Risnik, predlaga je, da se  obvesti direktorja Parka 

Škocjanskih jam glede ureditve njihove parcele v coni. 

 

 Jernej Franc Premrl:  

predstavil je problematiko ekoloških otokov v Senožečah in predlagal določene rešitve (posredovane 

strokovni službi Občinske uprave) . 

 

 

 

Dnevni red 22. redne seje Občinskega sveta Občine Divača je bil izčrpan,  zato je županja ob  20. uri  

sejo končala. 
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Potek seje je posnet v digitalni obliki, shranjen na CD-ju. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ZAPISNIK  PRIPRAVILA:                                                                           Ž U P A N J A : 

     Tatjana Cerkvenik, l.r.                                                                       Alenka Štrucl Dovgan, l.r.  


